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Besluitenlijst van de vergadering van de commissie Ruimtelijk Domein d.d. 16 november 2016. 

 

Aanwezig: 

De heer A.G.M. van de Wijdeven   voorzitter 

De heer J.B.J.A.M. Hendriks   lid 

De heer A.P.H. van der Aa   lid 

De heer A.D.H. van Hoof   lid 

De heer J.P.H. Gruijters   plv. lid 

De heer J.J.M. Brouwers   plv. lid 

De heer A.A.H.G. de Groot   plv. lid 

De heer F.P.A.C. van Zeeland   wethouder 

De heer A.J.L. Meulensteen   wethouder 

De heer J. Sprengers   plv. griffier 

 

Afwezig:  

De heer M.L.M. van Heijnsbergen   griffier 

De heer F.S.M. van Lierop   lid 

De heer M.F.P.A. Junggeburth   lid 

De heer W.G.M. van Dijk   lid 

De heer F.M.J. Biemans   lid 

 

1. Opening. 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. Er hebben zich geen insprekers 

gemeld. De heren Brouwers, Gruijters en De Groot vervangen respectievelijk de heer Van 

Lierop, de heer Junggeburth en de heer Van Dijk. De heer Biemans is verhinderd. 

 

2. Vaststelling van de agenda. 

De agenda wordt conform het concept vastgesteld. 

 

3. Vaststelling van de besluitenlijsten van de vergaderingen van 28 september 2016 

en 6 oktober 2016. 

De besluitenlijst wordt conform het concept vastgesteld met de volgende opmerkingen en 

aanvullingen. M.b.t. de besluitenlijst van de vergadering van 28 september 2016 vraagt de heer 

Hendriks naar de afdoening van de toezegging over de woningbouw. Hij mist de aanwezigheid 

van wethouder Buter hierbij. De heer Gruijters merkt op dat hij aanwezig was op die 

vergadering. De heer Van der Aa vraagt naar de toezegging inzake glasvezel in het 

buitengebied. Hoe zit dit? Hij heeft geen nieuwbrieven meer gezien. In het verslag van de 

vergadering van 6 oktober 2016 onder punt 4 mist hij zijn opmerking over een onderzoek naar 

het alternatief van 2x2 wegbanen.  

Wat betreft de toezeggingen van 6 oktober inzake de plannen over de Lieshoutseweg wordt 

gevraagd hoe het daarmee staat.  

De heer De Groot mist de link over de verkeerstellingen die toegezegd zijn. Hij vraagt aandacht 

voor eventuele problemen over de hulpverleningsdiensten en het linksaf verbod bij de Beekse 

brug. 



 

 

 

Wethouder Van Zeeland antwoordt dat ten aanzien van het woningbouwplan Aarle-Rixtel 

wethouder Buter in de commissie verschijnt als er iets te melden is. Er is geen extra informatie. 

Wethouder Van Zeeland merkt ten aanzien van de Lieshoutseweg op dat er begin december een 

aparte commissievergadering komt over de Lieshoutseweg.  

 

Verkeerstellingen toezegging is toegestuurd. Het Linksaf verbod bij de Beekse brug verlengen is 

onderwerp van discussie, hij neemt daarbij de hulpdiensten mee. 

 

Wethouder Meulensteen geeft aan dat de glasvezellijst niet compleet is, maar wel nagekeken. Er 

komt een nieuwe lijst, deze wordt t.z.t. nog nagekeken.  Er komen geen nieuwsbrieven meer 

omdat Mabib geen gebruik maakt van provinciale subsidie.  

 

4. Ingekomen stukken en mededelingen. 

 

De heer Van der Aa vraagt naar de update speelplannen. Hij vraagt aandacht voor onderhoud 

en veiligheid. Dit blijft een verantwoordelijkheid van de gemeente. 

Ook vraagt hij naar de stand van zaken van de jeugd gemeenteraad. Wethouder Meulensteen 

zal dit nagaan bij de begeleiding van de jeugdgemeenteraad . 

 

5. Voorstel tot vaststelling van het bestemmingsplan Buitengebied, herziening 

Beukendreef 1 te Mariahout.  

 

De heer De Groot is het eens met het voorstel. Hem viel op dat er veel informatie gevraagd 

wordt. Hij vraagt of dit wel niet nodig is. Helaas, maar dit is nodig, betreft provinciale eisen.  

 

De commissie adviseert de raad om het voorstel als hamerstuk te behandelen. 

 

6. Voorstel tot vaststelling van de 2e tussenrapportage 2016. 

 

De heer Brouwers complimenteert het college met de voortgang. 

De heer Van der Aa vraagt naar zoutstrooiers en pekelwater. Wethouder Meulensteen antwoordt 

dat behalve eigen personeel ook inhuur plaatsvindt. Pekelwater is veel effectiever, daarom is 

daarin geïnvesteerd. Zoutstrooiers zijn een jaar gehuurd, met verrekening van de huurprijs in 

de aankoopprijs. 

 

De heer Van der Aa merkt op dat door populieren te kappen, wegen en verlichting beter 

onderhouden kunnen worden. Dit is een afweging. Er wordt naar gekeken. 

 

 



 

 

7. Voorstel tot vaststelling van de Verordening alleenrecht onderhoud openbare 

ruimte Laarbeek. 

 

 

De  heer Van Hoof is akkoord met het voorstel. Hij vraagt of een eventuele opzegging juridisch 

is afgedekt. 

De heer Van der Aa is ook akkoord. Hij vraagt hoe het zit met de stortplaatsen voor het 

openbaar groen. 

 

De heer Brouwers ook akkoord. Let op de kosten  

 

De heer Gruijters is ook akkoord. Hij stelt een juridische vraag. Tegen verordening is geen 

beroep en bezwaar mogelijk. Hoe zit het als iemand toch wil inschrijven, hoe gaat de gemeente 

daarmee om. Als het maar een sw bedrijf is, kan er ingeschreven worden.  

 

Wethouder Meulensteen merkt op dat sw bedrijven alleenrecht krijgt , niet één sw-bedrijf zoals 

senzor. Daarbinnen moet er aanbesteed worden. Stortplaatsen openbaar groen zijn in het 

contract opgenomen. Voor enkele dagen mag dit. Atlant doet dit al jaren.  

 

De commissie adviseert de raad om het voorstel als hamerstuk te behandelen. 

 

 

8. Stand van zaken opstelling woonvisie 2017-2021 Wonen in Laarbeek. 

 

Wethouder Van Zeeland geeft toelichting. De prestatieafspraken zijn in een afrondend stadium. 

Dit moet voor 15 december 2016 naar de minister ingestuurd worden door Wocom.  Dit wordt 

t.z.t. gecommuniceerd aan de commissie. De Woonvisie komt begin 2017. 

 

De heer Hendriks had graag eerder een prestatieafspraak gehad. Worden de 

huurdersverenigingen meegenomen? 

 

De heer Gruijters merkt op dat de raad gaat over prestatieafspraken. Hij vraagt of er reacties 

zijn op de concept woonvisie. Zijn andere woningbouwverenigingen benaderd?  De heer Van der 

Aa is benieuwd naar de uitwerking.  

 

Wethouder merkt op dat 15 december een wettelijke datum is. Daarop heeft men zich gericht. 

Huurdersverenigingen zijn betrokken. Prestatieafspraken zijn een uitvloeisel van de woonvisie 

en is de verantwoordelijkheid van het college. T.z.t. komen opmerkingen over woonvisie aan de 

orde. Van andere woningbouwverenigingen is niets vernomen.  

 

De heer Hendriks vraagt of het bod van wocom voor 1 juni is ingediend. Ten dele, want het bod 

paste niet en is aangepast aan nadere invulling vanuit wens gemeente en huurders 

belangenvereniging.  

 



 

 

9. Beheerovereenkomst Bosgroep Zuid-Nederland. 

 

Er wordt een presentatie gegeven door de heer Michel Brands. Nadere vragen worden 

beantwoordt. De heer Van der Aa vraagt waar men terecht kan inzake overlast overhangende 

takken? (bij het KCC). De heer De Groot complimenteert het college met deze overeenkomst. 

Voor een relatief gering bedrag wordt veel bereikt. Doorgaan is zijn advies.  

 

De heer Hendriks vraagt naar de presentatie. Deze wordt toegezonden. 

 

10. Evaluatie van de Landschapsinvesteringsregeling. 

 

De heer Hendriks vraagt of van de inkomsten ook uitgaven gedaan worden en betaalt iedereen. 

De heer Brouwers  geeft aan dat de evaluatie hem aanspreekt. Het gaat goed. Hij houdt een 

pleidooi om asbestsaneringen mee te nemen, maar dan ook voor de bebouwde kom. Hij is 

akkoord met de aanbevelingen. De heer Van der Aa vraagt welke projecten uit het fonds gedaan 

zijn.  

 

Wethouder Van Zeeland hoopt dat de provincie kan instemmen met zijn voorstel om ook asbest 

in de bebouwde kom uit LIR-gelden te kunnen betalen. Overzicht van de in- en uitgaven zit bij 

de stukken.   

 

De heer Gruijters is kritisch ten aanzien van uitgaven uit het LIR fonds t.b.v asbestsanering. 

Ook de heer Brouwers heeft deze kritische houding. De heer Van der Aa is blij met de inzet van 

de wethouder. Hij vraagt toch nog naar een overzicht van de uitgaven tot nu toe. Eerder zijn 

alleen de BIO-gelden verantwoord in de commissie.  

 

11. Stand van zaken bouwplannen. 

 

Wethouder Van Zeeland verwijst naar de toegezonden stukken. Over de prestatieafspraak 

wocom is reeds gesproken. 

De heer Hendriks vraagt naar plannen in Aarle-Rixtel. Speciaal het plan van een particulier om 

woningen  te realiseren in Mariengaarde.   

 

Wethouder Van Zeeland: bij concrete vragen komt wethouder Buter. Zij is aan het spreken met 

partijen over Mariengaarde. Zodra daarover meer informatie is komt zij dit uitleggen in de 

commissie.  

 

12. Stand van zaken bereikbaarheid Zuidoost Brabant. 

 

Dit komt in december aan de orde in een speciale commissievergadering. 

De heer Van der Aa vraagt of PNL nog iets gedaan heeft met de zienswijze. 

Komen er nog elektrische bussen. Wethouder Van Zeeland weet dit nog niet. De heer Brouwers 

vindt de oplossing van de proef bij de Beekse brug geweldig. Hij vraagt of deze situatie na de 

proef meteen definitief kan worden. 



 

 

 

13. Stand van zaken intergemeentelijke / regionale samenwerking. 

 

De heer Brouwers vraagt naar de ODZOB. Hij heeft signalen ontvangen over een lange termijn 

bij afdoening aanvragen. 

 

14. Rondvraag 

 

De heer Van Hoof vraagt naar de drukriolering in het buitengebied Deense Hoek. Hoe kan het 

dat die bij regenval overstroomt. Wethouder Meulensteen gaat dit na. 

 

Bij de Vogelenzang nieuwe drempel met Dorpstraat is de voorrangsituatie gelijk gebleven? 

Drempel is verwijderd, niet toegevoegd voorrangssituatie is gelijk gebleven. Wethouder Van 

Zeeland zal eens gaan kijken.  

 

De heer Van der Aa vraagt of de verzamelpunten op de Voorbeemd ook op andere punten 

kunnen. Dit wordt volgend jaar aangepakt. 

 

De heer Brouwers vraagt of het slechte wegdek/zandpad op de Ruitjesakker kan worden 

aangepakt. Voor alle paden ligt er een beheersplan. Klachten worden aangepakt. 

 

De heer De Groot denkt dat het niet goedkomt met de visvijver van de visclub Beek en Donk en 

vraagt of er een gesprek aangegaan kan worden. Wethouder deelt deze zorgen. Er zijn 

afspraken gemaakt en er komen beheersplannen. De visclub is hiermee akkoord gegaan. 

 

De heer Hendriks vraagt hoe het zit met de storingen aan de brug in Aarle-Rixtel. Dit is 

aangepakt en wordt opgelost. Hoe staat het met het Kerkplein in Aarle-Rixtel dat zou worden 

aangepakt. Hier zijn afspraken over gemaakt, maar het Kerkbestuur neemt geen initiatieven. 

 

 

15. Sluiting 

De voorzitter sluit vervolgens de vergadering. 

 

Aldus vastgesteld in de vergadering van 14 december 2016. 

 

De griffier,   De voorzitter, 

 

 

 

 

M.L.M. van Heijnsbergen   A.G.M. van de Wijdeven 

 

 

 



 

 

 


